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Wloclawek, 17 sierpnia 2022 r

Sz. P.
Andrzej Golgbieski
Radny Rady Miasta Wloclawek
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W zwiqzku z wniesion4 przsz Pana interpelacjq w sprawie wykonania remontu
nawierzchni ul. Sadowej, uprzejmie informujg, 2e z twagi na ograniczone Srodki finansowe
remont ww. ulicy nie mozg msldae wykonany w biei4cym roku. Wskazano jednak, 2e remont
ten zostanie wpisany do planu bud2etu na lata nastgpne. Nadmieni6 naleL.y, ze MZIDiT na
biez4co naprawia dorainie silami wlasnymi pojawiajqce sig ubytki w pasach drogowych na
terenie calego miasta.

Do wiadomofci:
l. Biurc Rady Miasta, w/m
2. Wydzial Org. Prawny i Kadr, w/m
3. ala.

Pisno sporzqdzil: Btdzej SeknrotsLi
stanowisko ds. zarzqdzanio ruchem
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